
Kinoklub "Zagreb"
Trg žrtava fašizma 14
Zagreb

ZAPISNIK

sa 11, sjednice Predsjedništva Kino-kluba "Zagreb" održane 
14.12. 1933. u prostorijama kluba, s početkom u 17 sati i 
2o minuta.
Prisutni: Branko Bubenik, Miroslav Mikuljan, Ludvik Matić, 

Hrvoje Sučić, Joško Lepar, Sanja Hećimović, 
Martin Mesarić i Maja Anđel.

Dnevni red:
1. Vođenje administatorskih poslova
2. Izvještaj o izvršenju programa
5. Autorski honorar za predavanje o rukovanju tehnikom
4. Autorski honorar za vođenje tečaja
5. Okviri m slike
6. Nabava stolica
7. Osposobljavanje peći
3. Dogovor o radu
9. Amblem kluba
lo. Zaključci nakon obilaska sanitarne inspekcije
11. Program projekcije četvrtkom
12. Projekcije za Centar za odgoj i obrazovanje u kulturi 
13« Korištenje kluba u popodnevnim satima
14. Kupnja filmova

Ad-1.
Obavještavanje članova Predsjedništva i slanje poziva.
Slat će se ubuduće preko Narodne tehnike. Za administrator 
Kluba izabrana je M. Anđel zbog precpterecenpsti L. Matića. 
Zadaci admijaištratora su:



- voditi zapisnike
- obavještavati kancelariju Narodne tehnike o aktivnosti 
kluba

- primati poštu i odgovarati na nju u dogovoru s Predsjedništvom
- srediti arhivu Kluba
- voditi evidenciju članova
- voditi poslove

- uz mjesečnu naknadu od I^ojooo.- din., plaćanje preko Omladinskog 
servisa.
Odlučeno je i:

- da će telefon biti prebačen u tajništvo
- da registraciju članova vrši i članarinu prima domar kluba,
- u dogovoru s blagajnicom Kluba treba postojati blagajnički 
minimum koji će stajati:Jiaupsspblagap-jettagniku.

Ad-g.,

Usvojen je izvještaj o izvršenju programa druga Bubenika s 
obrazloženjem,U roku od 2 mjeseca Klub je uspješno obavljao 
svoju funkciju i stvoreni su temelji za uspješno daljnje djelovanje.
Prihvaćen je i financijski plan /u prilogu/ koji će biti poslan 
na razmatranje SIZ-u tehničke kulture općine rfedveščak i USIZ-u 
tehničke kulture Zagreba.
Zadužuje se Ludvik Matić da najhitnije riješi imovinsko-pravne ■ 
odnose s OS "Ivan Goran Kovačić" koji se odnose na pobuđene 
TV prijemnike RIZ grand color.
Ad-p.
Hubek Milivoju treba isplatiti autorski honorar od Jjo.ooo.- d. 
za održana predavanja o rukovanju filmskom i projekcionom 
tehnikom. Predavanja su održana u vremenu od l^.lo.. - 15.12.38.
Ad-^,
Branku Bubeniku treba isplatiti autorski honorar od AGo.ooo.- d 
za predavanje na kino-video tečaju, /obračun u prilogu/.
Ad-5.
Predsjedništvo se načelno slaže da se otkupi 2o okvira formata.
> o n 4o u dogovoru s centrom SUVAG. Okviri su potrebni za' stalnu 
postavu fotografije' i povremene izložbe. - ' ......



Ad-6._
/bog dobrajalosti 'postojećih stolaca i stolova predlaže se 
da inventarska komisija donese prijedlog o rashodovanju 
postojećih, a da bi.se mogle odvijati sve aktivnosti, potrebno 
je nabaviti nove.
Predsjedništvo donosi odluku da se nabavi loo komada stolaca i 
lo stolova, kada bude za to imalo na raspolaganju dovoljno 
sredstava.
Ova nabava realizirala bi se preko Gradske konferencije Narodne 
tehnike.

Treba se popraviti postojeća terraoakumulaciona peć, a odluku 
o popravku donijet će predsjedništvo kad mu se predoči cijena 
popravka.
Za dvije posuđene termoakumulacione peći M. Mikuljanatreba 
zadužiti reversom, a od Narodne tehnike Zagreba tražiti termo- 
akumulacionu peć posuđenu centru u Zaprešiću.
AD-Cg.
- Na slijedećoj sjednici Predsjedništva bit će razmotrene dopune 

i izmjene Statuta i utvrditi konačna verzija
- Proslava 60- godišnjice kluba odgađa se za početak veljače 

slijedeće godine.
- U Preds jedništv^&ooptira Joško Laper.

AD^
- Predsjedništvo imenuje Komisiju za prihvaćanje idejnog rješenja 
amblema kluba, koji ćine B.Bubenik, S. Hećimović, J.Lapar i 
M. Anđel.
Postojeće štampane diplome i iskaznice ne zadovoljavaju 

potrebe kluba.
Predsjedništvo je izvršilo izbor ponuđenih rješenja dizajnerske 
grupe "PAJAC". Za rješenje je zatraženo 600.000.- d. Ponuđeno 
idejno rješenje kolorirat će se /izraditi/ do srijede 22.12.88,, 
kad će biti donesena konačna odluka.
Zadužuju se drugovi Lepar i Matić da izabrani amblem najhitnije 
daju na štampanje //oo kom. iskaznica, 500 kom propusnica za goste 
kluba loo kom spomen diploma./



Predsjedništvo je obaviješteno da $e prostorije kluba obišla 
sanitarne-tržna inspekcija Općine Medveščak i konstatirala, da 
se može otvoriti caffe-bar, ali prije topa treba otkloniti sli" 
jedeće nedostatke:
- postaviti jedan umivaonik u priručno skladište
" postaviti jedan ormar za garderobu za osoblje
- osigurati jedan WC za osoblje
Rješenje ovog problema donijet će se u dogovoru sa zakupcem 
prostora, GK Narodne tehnike i organima općine Medveščak.

0-11^, ■■ '
M. Mikuljan će za slijedeću sjednicu prezentirati program 
projekcije za 1>3>. godinu.
AD-12_._
Predsjedništvo prihvaća prijedlog prijave programa Centra za 
odgoj i obrazovanje a kulturi, s tim da će se filmovi iznajmljeni 
od Filmoteke 16 prema popisu prikazivati svaki drugi tjedan 
prema dogovoru s Centrom, a istog dana /petkom/ isti film bit 
će prikazan na ponoćnoj projekciji.
Ab"lp_.,
Pitanje prihvaćanja režija Kluba treba riješiti u dogovoru s 
GK Narodne tehnike, SlZ-a tehničke kulture Medveščak i USIZ-a. 
Zagreb, jer kino-klub za to nema sredstva u financijskom planu 
i s tim u vezi i prema dogovoru Klub će podesiti svoje radno 
vrijeme.
AD-14.
Odobrava se kupnja lo.komada ILFORD crno-bijelih filmova.

Sastanak je završen u 2o sati.


